
     Bestyrelsesmøde 26. September 2023

Tilstede var Niels Mulvad, Inge Frey, Ulla Meyer, Tove Nielsen og Jytte Soelberg 
Jensen

1.) Valg af ordstyrer. Det fandt vi ikke nødvendigt.

2.) Valg af referant. Jytte blev valgt.

3.) Dagsorden blev godkendt.

•  Siden sidst runde: Niels fortalte at han har sendt uddrag af referat fra sidste møde til
B45 adm. Derefter er der aftalt et møde med Bjarne Pedersen 2. okt. Kl 13
Og vi har sendt punkter til mødet, som vi gerne vil have drøftet. 
Tove oplyser at udlejning af værelser kører fint. Der har været lidt bøvl med låsning 
af døre indefra, men det skulle være løst nu.
Der har været afholdt endnu en fællesspisning med god tilslutning. 

Med hensyn til affald har Jytte kontaktet Merete-B45, omkring farligt affald. Vi har 
ikke modtaget “rød boks”, som er beregnet til Farligt affald og Batterier. Reno Djurs 
har oplyst, at det først bliver ved årsskiftet i etageejendomme.

• Vi drøftede vores udlejningsbrochure for fælleslokale og værelser. Det vil blive taget 
op på vores afdelingsmøde til marts.

• Indkøb af udendørs møbler ved fælleslokalet. Det tager vi op med Bjarne på vores 
møde 2. okt.

• Før-jul-arrangement. I forbindelse med torsdagscafe den 14. December vil vi hilse 
hinanden god jul. Der vil komme opslag om arrangementet.

• Kodelåse til døre. Niels har undersøgt markedet, og der skulle være to slags 
håndtag med kode, som kan monteres uden at gøre skade på døre eller inventar. 
Disse er desuden godkendt af forsikringsselskaberne, hvad nøglebokse ikke er. Vi 
har besluttet, at det må være op den enkelte beboer, om man ønsker dette.

• Vi laver en “dagsorden” til mødet med Bjarne. 

4.) Eventuelt: Niels har “slanket” hjemmesiden, så den skulle være mere overskuelig.
Den skulle gerne kunne bruges som et debatforum, hvis nogle har gode ideer. Der er
sikkert plads til forbedringer hen af vejen, og så er det bare at komme ud af busken 
med de gode input.

Inge oplyste ,at der har været ønske om fællesspisning en gang om måneden. Men 
foreløbig er det ikke muligt så ofte.

5.) Næste bestyrelsemøde afholdes den 28. November kl. 15


